
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 19. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 116
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange personer der siden 2010, hvor
pointsystemet for permanent ophold blev indført, har fået afslag på deres an-
søgninger om permanent ophold med henvisning til, at kravet om fuldtidsar-
bejde i 2,5 ud af 3 år ikke er overholdt. Desuden bedes ministeren redegøre
for, hvor mange der før indførelsen af pointsystemet for permanent ophold fik
afslag på permanent ophold, fordi de ikke levede op til det daværende be-
skæftigelseskrav, der som udgangspunkt var 2,5 års arbejde ud af 7 års op-
hold.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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